
P R O T O K Ó Ł  N R XXIV/05 

z Sesji Rady Gminy w Strawczynie 

z dnia 31 marca 2005 roku 

 

 

W Sesji udział wzięli: 

1) Radni, 

2) Sołtysi, 

3) zaproszeni goście. 

Listy obecności w załączeniu. 

 

Ad. 1. 

 Pan Wiesław Piotrowski – Przewodniczący Rady Gminy dokonał otwarcia 

posiedzenia i powitał zebranych. 

Na podstawie listy obecności stwierdził prawomocność obrad. Na stan 15 Radnych,  

w Sesji udział wzięło 14 Radnych. Pan Marcin Zając złoŜył oświadczenie o zrzeczeniu 

się mandatu Radnego.  

W związku z tym Sesja moŜe podejmować prawomocne uchwały.  

 

Ad. 2. 

 Na sekretarza obrad został powołany Pan Arkadiusz Wilczkowski – Radny, a na 

protokolanta powołano Małgorzatę Woźniak. 

 

Ad. 3. 

 Radni otrzymali proponowany porządek obrad (w zał.). 

Pan Przewodniczący obrad rozszerzył proponowany porządek obrad o: „Realizację 

uchwał oraz informację z prac Wójta Gminy między Sesjami”, jako punkt 5. 

Kolejność pozostałych punktów zostanie odpowiednio zmieniona. 

Poinformował, Ŝe Uchwała w sprawie zmian w Statucie Gminy Strawczyn została 

opublikowana w Dzienniku Urzędowym Województwa Świętokrzyskiego w dniu  

16 marca 2005 r. i wejdzie w Ŝycie od początku kwietnia br. 
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Proponowany porządek obrad wraz z w/w poprawką przegłosowano: 

- za – 13, 

- przeciw – 0, 

- wstrzymało się – 0. 

Głosowało 13 Radnych. Porządek obrad z poprawką przyjęto jednogłośnie. 

 

Ad. 4. 

 Zapytania i interpelacje: 

- Pan Sławomir Madej – Radny – Panie Przewodniczący, Szanowni Państwo, mam 

pytanie odnośnie Programów Odnowy Wsi, były podejmowane uchwały dla 4 

sołectw. W Promniku budowa Ośrodka Sportowo-Rekreacyjnego ciągnie się kilka 

lat, miał być złoŜony wniosek do funduszu SAPARD, nie został złoŜony, później do 

Programu Odnowy Wsi, teŜ nie będzie złoŜony wniosek, poniewaŜ wchodzą Oblęgór 

i Strawczynek. Jestem rozgoryczony, jak długo moŜna tą sprawę przekładać. Na 

zebraniu wiejskim informuje się mieszkańców, Ŝe będzie to zrobione. Co teraz im 

powiedzieć, jak wytłumaczyć? Odnośnie budowy tego Ośrodka, brakuje mi juŜ słów,  

- Pan Stanisław Stępień – Radny – Panie Przewodniczący, Wysoka Rado, droga 

powiatowa z Korczyna w stronę Łośnia po zimie jest rozbita, zniszczona. Chodzi mi 

o to, aby przeprowadzić remont tej drogi. 

 

Pan Przewodniczący obrad poinformował, Ŝe odpowiedzi na zapytania i interpelacje 

będą udzielone w punkcie 12. 

 

Ad. 5.  

 Pani ElŜbieta Chłodnicka – Sekretarz Gminy przedstawiła realizację uchwał 

podjętych przez Radę Gminy na Sesjach: w dniu 03 lutego 2005 r., w dniu 10 lutego 

2005 r. i w dniu 02 marca 2005 r. oraz informację z prac Wójta Gminy między 

Sesjami Rady Gminy (materiały w zał.).  

Radni otrzymali informację z zakresu zamówień publicznych udzielonych na 

podstawie przeprowadzonej procedury przetargowej za okres od 01.01.2005 r. do 

29.03.2005 r. (w zał.). 
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Rada Gminy przyjęła przedłoŜone informacje. 

 

Ad. 6. 

 Do protokółów Nr XXI/05 z Sesji Rady Gminy z dnia 03 lutego 2005 r., Nr 

XXII/05 z dnia 10 lutego 2005 r. i Nr XXIII/05 z dnia 02 marca 2005 r. nie wpłynęły 

uwagi i zastrzeŜenia. 

Rada Gminy przyjęła w/w protokóły w brzmieniu jak sporządzono. 

 

Ad. 7 a) 

           Pani Aleksandra Kowalczyk – Skarbnik Gminy przedstawiła projekt uchwały  

w sprawie zmian w budŜecie gminy na 2005r. 

Poinformowała – do projektu uchwały, który Radni otrzymali wprowadzona jest 

zmiana. Zwiększyły się nakłady na świetlicę w Strawczynku o 140 zł. 

 

Pan Witold Wawrzeńczyk – Przewodniczący Komisji BudŜetu i Inwestycji 

poinformował, Ŝe Komisja zaopiniowała pozytywnie projekt uchwały. 

Dofinansowanie będzie wynosiło 80% wartości zadań i warto się ubiegać o te środki. 

 

Pan Przewodniczący obrad odczytał projekt uchwały w sprawie zmian w budŜecie 

gminy na 2005r. i poddał pod głosowanie: 

- za – 13, 

- przeciw – 0, 

- wstrzymało się – 1. 

Głosowało 14 Radnych. Uchwałę Nr XXIV/215/05 podjęto większością głosów „za”, 

przy 1 „wstrzymującym się”. 

 

Ad. 7 b)  

           Projekt uchwały w sprawie stwierdzenia wygaśnięcia mandatu Radnego. 

Pan Przewodniczący obrad poinformował, Ŝe Pan Marcin Zając w dniu 14.02.2005r. 

złoŜył pisemne oświadczenie o rezygnacji z mandatu Radnego. Rada Gminy w ciągu 3 

miesięcy podejmuje uchwałę o wygaśnięciu mandatu. 



 4 

Pani ElŜbieta Chłodnicka – Sekretarz Gminy wyjaśniła, Ŝe po konsultacji z delegaturą 

Wyborczą w Kielcach, w projekcie uchwały trzeba wprowadzić poprawki: § 1 otrzyma 

brzmienie: „Stwierdza się wygaśnięcie mandatu Radnego Marcina Zająca do Rady 

Gminy w Strawczynie w Okręgu Wyborczym Nr 2 z Listy Nr 10 – KW LPR, wskutek 

pisemnego zrzeczenia się mandatu.”, a § 2 otrzyma brzmienie: „Zobowiązuje się 

Wójta Gminy do przekazania niniejszej uchwały zainteresowanemu, Wojewodzie 

Świętokrzyskiemu i Komisarzowi Wyborczemu w Kielcach I.” 

 

Pan Przewodniczący obrad odczytał projekt uchwały z w/w poprawkami.  

Uwag nie było. 

 

Projekt uchwały wraz z poprawkami został przegłosowany: 

                                               - za – 12, 

- przeciw – 0, 

- wstrzymało się – 2. 

Głosowało 14 Radnych. Większością głosów „za”, przy 2 „wstrzymujących się”. 

Uchwałę Nr XXIV/216/05 podjęto wraz z poprawkami. 

 

Pan Przewodniczący obrad ogłosił 15 min. przerwy od godz. 1015 do godz.1030. 

 

Po przerwie wznowiono obrady. 

 

Ad. 7 c) 

           Projekt uchwały w sprawie regulaminu udzielania pomocy materialnej  

o charakterze socjalnym. 

 

Pan Przewodniczący obrad poinformował, Ŝe w § 1 załącznika do uchwały będzie 

dopisany punkt 1 o treści: „Pomoc materialna o charakterze socjalnym udzielana jest 

ze środków finansowych, które gmina otrzymuje w postaci dotacji celowej z budŜetu 

państwa.”, a dotychczasowy punkt nr 1 będzie punktem nr 2. 

Odczytał projekt uchwały z w/w poprawką i poddał pod głosowanie: 
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                                                - za – 13, 

- przeciw – 0, 

- wstrzymało się – 0. 

Głosowało 13 Radnych. Uchwałę Nr XXIV/217/05 wraz z poprawką podjęto 

jednogłośnie. 

 

Ad. 7 d) 

           Projekt uchwały w sprawie uchwalenia Statutu Gminnego Ośrodka Pomocy 

Społecznej w Strawczynie. 

 

Pani ElŜbieta Chłodnicka – Sekretarz Gminy wyjaśniła, w związku z przystąpieniem 

Gminy do akcji społecznej „Przejrzysta Polska” i realizacją zadań, do Statutów 

jednostek organizacyjnych zostaną wprowadzone zapisy, Ŝe zatrudnianie kierowników 

jednostek organizacyjnych będzie się odbywać w drodze konkursu. W tym projekcie 

uchwały, juŜ jest taka zmiana, natomiast zmiany do pozostałych Statutów będą 

przygotowywane na kolejne Sesje. 

 

Pan Przewodniczący obrad odczytał w/w projekt uchwały, który następnie 

przegłosowano: 

                                                - za – 13, 

- przeciw – 0, 

- wstrzymało się – 0. 

Głosowało 13 Radnych. Podjęto jednogłośnie Uchwałę Nr XXIV/218/05. 

 

Ad. 7 e)  

          Projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia harmonogramu stałych terminów 

obrad Rady Gminy w 2005r. 

 

Pani ElŜbieta Chłodnicka – Sekretarz Gminy wyjaśniła – w związku z realizacją zadań 

wynikających z akcji „Przejrzysta Polska” istnieje potrzeba podjęcia w/w uchwały. 

Mieszkańcy powinni znać terminy i tematy obrad Rady Gminy. 
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Zaproponowała dopisanie w miesiącu grudniu punktu: „.uchwalenie programu 

współpracy z organizacjami pozarządowymi oraz innymi podmiotami prowadzącymi 

działalność poŜytku publicznego.” 

 

Pan Przewodniczący obrad odczytał projekt uchwały z w/w poprawką. 

Innych propozycji nie było. 

 

Projekt uchwały poddano pod głosowanie: 

                                               - za – 13, 

- przeciw – 0, 

                                               - wstrzymało się – 0 

Głosowało 13 Radnych. Uchwałę Nr XXIV/219/05 wraz z poprawką podjęto 

jednogłośnie. 

 

Ad. 7 f) 

 Projekt uchwały w sprawie ustalenia najniŜszego wynagrodzenia zasadniczego 

w I-szej kategorii zaszeregowania pracowników samorządowych zatrudnionych  

w jednostkach organizacyjnych gminy Strawczyn. 

 

Pani ElŜbieta Chłodnicka – Sekretarz Gminy wyjaśniła – zmieniło się rozporządzenie 

w sprawie zasad wynagradzania i w § 1 zmieniono kwotę najniŜszego wynagrodzenia 

w I-szej kategorii zaszeregowania z 750 zł na 770 zł, wartość 1-go punktu równieŜ 

wzrosła w porównaniu do roku ubiegłego. 

 

Pan Przewodniczący obrad poinformował, Ŝe w § 2 do punktu 3 będą dodane wyrazy: 

„Zespołach Placówek Oświatowych, Szkołach Podstawowych i Przedszkolu” 

 

Odczytał projekt uchwały z w/w poprawką, który następnie przegłosowano: 

                                               - za – 13, 

- przeciw – 0, 

                                               - wstrzymało się – 0 
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Głosowało 13 Radnych. Podjęto jednogłośnie Uchwałę Nr XXIV/220/05 wraz  

z poprawką. 

 

Ad. 7 g)  

 Projekt uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr I/3/02 Rady Gminy  

w Strawczynie z dnia 18 listopada 2002 r. w sprawie ustalenia warunków pracy i płacy 

Wójta Gminy oraz upowaŜnienia Przewodniczącego Rady Gminy do dokonywania 

czynności w sprawach z zakresu prawa pracy wobec Wójta. 

 

Pan Przewodniczący obrad poinformował – na wspólnym posiedzeniu Komisji 

Samorządowej oraz Komisji BudŜetu i Inwestycji został złoŜony wniosek o podwyŜkę 

wynagrodzenia dla Pana Wójta.  

Pan Włodzimierz Szczepański – Przewodniczący Komisji Samorządowej 

poinformował – Panie Przewodniczący, Szanowni Radni, podczas wspólnego 

posiedzenia w/w Komisji, na wniosek Przewodniczącego Rady Gminy Komisje zajęły 

się wynagrodzeniem Pana Wójta. Ustaliliśmy i zaproponowaliśmy podwyŜkę 5%. Od 

2002 r. nie było zmiany wynagrodzenia Pana Wójta. Po podwyŜce wynagrodzenie 

zasadnicze wyniesie 4.410 zł, dodatek funkcyjny 1.490 zł i dodatek za wysługę lat  

882 zł. 

Pan Przewodniczący obrad zaproponował podwyŜkę wynagrodzenia od 1 kwietnia 

2005 r.  

Rada Gminy przyjęła propozycję. 

Pan Przewodniczący obrad odczytał projekt uchwały z uzupełnieniem: § 1 o w/w 

kwoty i § 4 o datę „01 kwietnia 2005 r.” i poddał pod głosowanie: 

                                               - za – 14, 

- przeciw – 0, 

                                               - wstrzymało się – 0. 

Głosowało 14 Radnych. Uchwałę Nr XXIV/221/05 podjęto jednogłośnie. 
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Ad. 7 h)  

            Projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego 

samodzielnego Samorządowego Zakładu Opieki Zdrowotnej w Strawczynie za rok 

2004. 

 

Pan Stanisław Gaweł – Radny – Panie Przewodniczący, Wysoka Rado, chciałem 

zapytać się,  czy jest opinia Rady Społecznej SZOZ–u na temat wykonania budŜetu? 

Pan Przewodniczący obrad – wiem, Ŝe Rada Społeczna SZOZ–u obradowała na ten 

temat i opinia jest pozytywna. W tej chwili w posiedzeniu nie uczestniczy Pan Wójt, 

który jest Przewodniczącym Rady Społecznej. 

 

Pan Stanisław Gaweł – Radny, dlaczego my mamy być pierwsi, skoro jest Rada 

Społeczna i powinna informować Radę Gminy, taka jest kolejność. Skoro nie ma 

Przewodniczącego Rady Społecznej, chciałem zapytać, jak moŜe być dobrze w słuŜbie 

zdrowia, skoro malujemy RSP za pieniądze społeczne, taki zapis w sprawozdaniu jest 

trochę urągający. Maluje się RSP, chyba, Ŝe jest to w ramach czynszu, a nie 

malowanie RSP. Wiadomo, Ŝe za 1.000 zł się nie pomaluje. 

 

Pan Przewodniczący obrad złoŜył wniosek, aby ten punkt zrealizować, przed punktem 

nr 9 dotyczącym stanowiska Rady Gminy w sprawie rozbudowy Ośrodka Zdrowia  

w Strawczynie, po realizacji punktu w sprawie zmiany koncepcji budowy kanalizacji. 

(nr 8). Wtedy w posiedzeniu Rady będzie uczestniczył kierownik SZOZ–u.  

Pani Dorota Zachariasz – Radna zwróciła się z zapytaniem, kto jest zastępcą 

Przewodniczącego Rady Społecznej? 

Pan Przewodniczący obrad wyjaśnił, Ŝe z mocy ustawy Przewodniczącym jest Wójt, 

zastępcy nie ma. 

 

Wniosek Pana Przewodniczącego został przegłosowany: 

                                               - za – 14, 

- przeciw – 0, 

                                               - wstrzymało się – 0. 
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Głosowało 14 Radnych. Wniosek przyjęto jednogłośnie. 

 

Ad. 8. 

         Stanowisko Rady Gminy w sprawie zmiany koncepcji budowy kanalizacji  

w Kuźniakach i Rudzie Strawczyńskiej. 

 

Pan Przewodniczący obrad poinformował – Pan Wójt zwrócił się z pismem  

o wprowadzenie tego punktu do porządku Sesji, aby Rada Gminy wypowiedziała się, 

co do zmiany koncepcji (pismo znak: RIT-7030/12/05 z dnia 28.02.2005 r. w zał.). 

Wynika to z tego, Ŝe nastąpi opóźnienie realizacji inwestycji w Chełmcach  

i znikomego zainteresowania, jeśli chodzi o kanalizowanie sołectwa Korczyn. Po 

zebraniu wiejskim Pan Wójt i pracownicy, którzy w nim uczestniczyli doszli do 

wniosku, Ŝe jest małe zainteresowanie kanalizacją w Korczynie. Stąd w/w pismo do 

Rady Gminy. 

 

Pan Stanisław Stępień – Radny i Sołtys Korczyna – Panie Przewodniczący, Wysoka 

Rado, zainteresowanie mieszkańców kanalizacją jest, tylko jest druga sprawa, Ŝe 

niektórych mieszkańców nie stać zapłacić składki. Jestem przeciwny stwierdzeniu, Ŝe 

nie ma zainteresowania mieszkańców, jest zainteresowanie, tylko nie kaŜdego stać 

finansowo, aby zapłacić. W Korczynie około 30% mieszkańców moŜe wpłacić 

pieniądze, a pozostali nie. 

Pani ElŜbieta Chłodnicka – Sekretarz Gminy poinformowała – na spotkaniu  

z Sołtysami Pan Wójt mówił, Ŝe w Korczynie sprawa kanalizacji byłaby rozwiązana 

poprzez budowę oczyszczalni przydomowych, dla mieszkańców, którzy mieszkają  

w pobliŜu i wyraŜą zgodę.  

Pan Stanisław Stępień – Radny i Sołtys Korczyna – Proszę Państwa to nie będzie 

jedna, czy dwie przydomowe oczyszczalnie, w Korczynie jest 180 numerów, nie wiem 

jak ta sprawa moŜe być rozwiązana. 

Pan Mieczysław Nowek – Radny – to znaczy, Ŝe 30% mieszkańców decyduje się na 

oczyszczalnie przydomowe, później kolejne osoby będą chciały oczyszczalnie 

przydomowe i w ten sposób cała wieś moŜe mieć przydomowe. To nie jest wyjście. 
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Pan Przewodniczący obrad – jest juŜ zrobiony projekt techniczny na budowę 

kanalizacji w zachodniej części gminy wraz z podłączeniem jej do planowanej 

oczyszczalni w Korczynie. Teraz ewentualnie trzeba przeprojektować odcinek od 

Rudy Strawczyńskiej do Strawczyna. Jest równieŜ przygotowany projekt budowy 

kanalizacji dla Korczyna, który w przypadku budowy oczyszczalni przydomowych nie 

zostanie wykorzystany. RównieŜ w Korczynie została zakupiona działka pod budowę 

oczyszczalni. Proszę o konkretne wnioski i podpowiedzi od Radnych. Gdy Rada 

podejmie konkretną decyzję i rozpocznie się przeprojektowanie, to nie ma juŜ 

odwrotu. 

Zwrócił się do Sołtysa Korczyna, aby jeszcze raz zorientował się, jak wygląda sytuacja 

w Korczynie? Na zebrania wiejskie przychodzi niewielka grupa ludzi i to nie jest 

adekwatne do rzeczywistości. 

 

Pan Witold Wawrzeńczyk – Radny – Panie Przewodniczący, Wysoka Rado, ja myślę, 

Ŝe przed zatwierdzeniem stanowiska przez Radę dobrze by było, Ŝeby mieć konkretne 

rozwiązanie, co zaproponować Korczynowi? W tej chwili podejmiemy decyzję o 

przyłączeniu Kuźniaków i Rudy Strawczyńskiej, a Korczyn zostanie w próŜni. 

Później nie wiadomo, czy będą dwie oczyszczalnie robione? 

Pan Sławomir Madej – Radny – Panie Przewodniczący, Panowie Radni, Szanowni 

Państwo, uwaŜam, Ŝe naleŜy wrócić do rozmów z Korczynem, nie 

przeprojektowywać, bo to są koszty. Na projekty i przeprojektowywania idzie duŜo 

pieniędzy. Jest juŜ kilka projektów, które zostały zmienione, modernizowane, a potem 

robiło się coś innego. Trzeba wrócić do rozmów z Korczynem i podjąć decyzję w 

sprawie tych miejscowości, o których powiedział Kolega; Ruda Strawczyńska i 

Kuźniaki, dopiero wtedy moŜemy podejmować decyzję. Jeszcze trzeba uwzględnić 

Małogoskie, aby była jasna sytuacja. 

Pan Stanisław Gaweł – Panie Przewodniczący, Wysoka Rado, słyszeliśmy raz na Sesji 

od Pana Wójta, Ŝe zadanie pn. „ Kuźniaki – Ruda Strawczyńska – Korczyn” nie moŜe 

wejść do realizacji jako jedno zadanie, poniewaŜ jest to bardzo duŜa wartość, musi być 

podzielona na etapy lub zadania. Jestem za tym, Ŝeby nie wyłączać Korczyna, 

podzielam zdanie Pana Radnego Madeja, wiedząc o tym, ze Pan Wójt z Piekoszowa 
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myśli o podłączeniu Łosienka i Podłosienka do oczyszczalni w Korczynie. 

Przeprojektowywanie dziś tego, moŜe by jednak przyspieszyło i te miejscowości by 

się włączyło. Jest to jednak sprawa związana z Chełmcami, jeśli Chełmce ruszą, to nie 

będzie pieniędzy na to zadanie, na Korczyn, Kuźniaki i Rudę Strawczyńską. Musimy 

zdać sobie sprawę, Ŝe w Chełmcach koszt wynosi ok. 9 mln zł i są to wydatki 

budŜetowe na 2 lata. Czy nie przedwcześnie jest proponowana zmiana projektu? Dziś 

rozgrywa się sprawa Pani Sornat, czy coś wiadomo w tej sprawie? 

 

Pani ElŜbieta Chłodnicka – Sekretarz Gminy – Starostwo wyda decyzję o ograniczeniu 

praw własnościowych dla Pani Sornat, a pozytywne dla Gminy. Z tym, Ŝe Pani Sornat 

moŜe się odwołać i na pewno to zrobi, sprawa trafi do NSA, to moŜe trwać do 2 lat. 

Pan Przewodniczący obrad – nie koniecznie. Mieliśmy przypadek z Korczyna w NSA, 

gdzie sprawa była szybciej rozpatrzona. W Kielcach ruszył juŜ Wojewódzki Sąd 

Administracyjny, moŜe nie będziemy długo czekać. 

Przeprojektowanie Rudy Strawczyńskiej i Kuźniaków jest sprawą awaryjną,  

w przypadku, gdy budowa kanalizacji w Chełmcach będzie zatrzymana na dłuŜej, 

byłaby moŜliwość wykonania kanalizacji w zachodniej części gminy. 

Pan Stanisław Gaweł – Radny – zwrócił się z zapytaniem ile czasu zajęłoby 

przeprojektowanie i dokonanie wszystkich uzgodnień dotyczących Kuźniaków i Rudy 

Strawczyńskiej? 

Pan Przewodniczący obrad – planowano zakończenie projektu na koniec maja br., 

specyfikacja do ogłoszenia przetargu jest juŜ przygotowana. 

Czy firma projektowa wraz z uzgodnieniami zrobi to w terminie, to się okaŜe? 

Przerzucenie ścieków z Korczyna do Strawczyna byłoby niekorzystne. 

 

Pan Sławomir Madej – Radny – składam formalny wniosek o odłoŜenie tego 

punktu aŜ wyjaśnią się wszystkie sprawy związane z kanalizacją Kuźniaków, 

Rudy Strawczyńskiej, Korczyna i Chełmiec. Aby mieć jasność i podjąć rozmowy 

z Wójtem Piekoszowa, co z przyłączeniem Łosienka i innych miejscowości  

z gminy Piekoszów. 
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Pan Przewodniczący obrad – największe znaczenie ma wyjaśnienie sprawy 

w Chełmcach. Jeśli dojdzie do takiej sytuacji, Ŝe roboty w Chełmcach zostaną 

odłoŜone o rok lub więcej, to wtedy nie ma tematu kanalizacji. 

Pan Stanisław Gaweł – Radny – w tym roku nie pozyska się juŜ środków na budowę 

kanalizacji? 

Pan Przewodniczący obrad – raczej nie, prawdopodobnie w przyszłym roku. 

Poprosił Pana Madeja o powtórzenie wniosku. 

 

Pan Sławomir Madej – Radny – powtarzam, składam wniosek formalny  

o odłoŜenie sprawy przeprojektowania, dopóki nie wyjaśni się sprawa  

w Chełmcach z Panią Sornat. OdłoŜyć ten punkt do następnej Sesji i podjąć 

rozmowy z Korczynem w sprawie kanalizacji. Nie podejmować decyzji pochopnie 

w sprawie przeprojektowania. śeby były jasne deklaracje. 

 

Pan Przewodniczący obrad zwrócił się do Sołtysa wsi Korczyn, aby dokładnie 

sprawdził zainteresowanie mieszkańców. Korczyna nie moŜna tak zostawić, w całej 

miejscowości zrobić przydomowe oczyszczalnie, nie jest dobrym rozwiązaniem.  

W Małogoskim nie ma Ŝadnych działań. JeŜeli będzie budowana oczyszczalnia  

w Korczynie, to wtedy Małogoskie będzie tam włączone. 

Poddał pod głosowanie wniosek Radnego Madeja: 

                                                  - za – 13, 

   - przeciw – 0, 

                                                  - wstrzymało się – 1. 

Głosowało 14 Radnych. Większością głosów „za”, przy 1 „wstrzymującym się” 

wniosek przyjęto. 

 

Pan Przewodniczący obrad zarządził przerwę 15 min. od godz. 1125 do godz. 1140. 

 

Po przerwie wznowiono obrady. 
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Ad. 7 h) 

            Pan Stanisław Gaweł – Radny – chodzi mi o konkretne sformułowanie zapisu 

w sprawozdaniu „koszty malowania RSP – 1.500 zł”. Myślę, Ŝe RSP nie da się 

pomalować za 1.500 zł. Takie sformułowanie to jest trochę ośmieszanie kogoś, czy to 

jest specjalna robota? Ktoś to weźmie, np. organ kontroli. 

Pan Grzegorz Midak – Kierownik SZOZ–u jeśli chodzi o kwestię malowania, to 

wyszło na zebraniu wiejskim w Oblęgorku. Pan Wójt wystąpił do mnie, Ŝeby coś  

z tym zrobić. Zaproponował, Ŝe da ludzi, a ja zakupię materiały, które potem rozliczę 

w czynszu. Pan Wójt oddelegował do malowania pracowników zatrudnionych  

w ramach robót publicznych, my kupiliśmy farby. 

Pani Wanda Zdyb – Księgowa SZOZ–u poinformowała, Ŝe koszt farb wynosił  

3.944 zł. 

Pan Stanisław Gaweł – Radny – przepraszam bardzo, ale my to znamy, bo 

uczestniczyliśmy w tym od samego początku. M.in. Radny Ciołak zgłaszał na Sesji 

wniosek w sprawie pomalowania tego budynku. Chodzi o samo sformułowanie, czy to 

wejdzie w czynsz, czy nie? Jeśli tak, to proszę zmienić zapis. 

Pani Wanda Zdyb – Księgowa SZOZ–u – wykazano kwotę 1.500 zł, poniewaŜ w tej 

chwili taką kwotę mamy u RSP. JuŜ odzyskaliśmy część pieniędzy z czynszu,  

a 1.500 zł zostaje do odebrania od RSP na ten rok w ramach czynszu. Kwota 1.500 zł 

jest dla mnie kosztem, gdy pieniądze zostaną odebrane, nie będzie kosztem. 

Pani Aleksandra Kowalczyk – Skarbnik Gminy zaproponowała, aby napisać: „koszt 

malowania Ośrodka Zdrowia”, nie RSP, z tym, Ŝe jest to budynek RSP. 

Pani ElŜbieta Chłodnicka – Sekretarz Gminy zaproponowała zapis „koszt malowania 

elewacji zewnętrznej dzierŜawionego budynku RSP w Oblęgorku wynajmowanego na 

cele Ośrodka Zdrowia”. 

 

Pan Stanisław Gaweł – Radny – odnośnie struktury procentowej wydatków  

w załączniku, to nie ma 100%, co stanowi pozostałą część? 

Po sprawdzeniu wyliczeń okazało się, Ŝe suma wyliczeń dotycząca wydatków 

wyraŜona w procentach wynosi 100%. 
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Pan Stanisław Gaweł – Radny – w wydatkach się zgadza, ale suma przychodów daje 

93,3%. 

Pani Wanda Zdyb – Księgowa SZOZ–u wyjaśniła, Ŝe wykonanie przychodów nie 

musi wynosić 100%, mogą być teŜ większe niŜ 100%. 

Pan Stanisław Gaweł – Radny – czy ten bilans jest juŜ po weryfikacji? 

Pani Wanda Zdyb – Księgowa SZOZ–u poinformowała, Ŝe jeszcze. 

Pan Przewodniczący obrad – w załączniku nr 2 mamy zapis, Ŝe zysk przeznacza się na 

zwiększenie stanu środków Funduszu Zakładowego. Jak duŜy jest ten Fundusz i na co 

są wykorzystane pieniądze z tego Funduszu? 

Pani Wanda Zdyb – Księgowa SZOZ–u zawsze musi być Fundusz Zakładu i Fundusz 

ZałoŜycielski. Na Funduszu Zakładu jest kwota 116.431,99 zł, moŜna z tych pieniędzy 

pokryć stratę lub wpływa tam wypracowany zysk, nic więcej. 

Pan Przewodniczący obrad – zysk moŜna na coś przeznaczyć, na zakup sprzętu, 

doposaŜenie, remonty. W tym załączniku zdanie brzmi: „Wypracowany zysk w 2004 

roku w kwocie 31.094,88 zł przeznacza się na zwiększenie stanu środków Funduszu 

Zakładu, co w konsekwencji wzmocni pozycję finansową Zakładu.” 

Jest ono optymistyczne, ogólne, ale nic niemówiące. 

 

Pan Grzegorz Midak – Kierownik SZOZ–u – jest szereg rzeczy, które mamy  

w perspektywie do realizacji, zresztą temu jest poświęcona część tej Sesji. Pieniądze  

z Narodowego Funduszu Zdrowia są przeznaczone na bieŜące utrzymanie  

i zabezpieczenie usług. Od paru juŜ posiedzeń Rady Społecznej informowałem, Ŝe 

mając na uwadze kadrę, są pewne niedobory pediatrów, społeczeństwo to odczuwa.  

W tym roku będzie zwiększenie ilości etatów lekarskich, będzie zatrudniony jeszcze 

jeden pediatra na cały etat. Doktor Białek chce pracować na ½ etatu. Na to teŜ będą 

przeznaczone pieniądze. U nas ilość pacjentów przypadających na 1 lekarza wynosi 

3.000, a powinno być 2.750. Chcieliśmy utrzymać wynagrodzenia dla pracowników na 

przyzwoitym poziomie. W tej chwili jest nadwyŜka, nie płacimy opieki całodobowej  

i z tego tytułu wzrosły dochody. Chcemy wzmocnić kadrę i poprawić dostępność 

pacjentów do pediatry. 
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Pan Stanisław Gaweł – Radny – nie wiem czy tego zysku wystarczy, poniewaŜ 

wzrasta akcyza na paliwo. Paliwo i olej opałowy będzie kosztował tyle, co olej 

napędowy, o 1 zł więcej. Ten zysk moŜe zniknąć. 

Pan Grzegorz Midak – Kierownik SZOZ–u – staramy się prowadzić taką gospodarkę, 

aby jak najwięcej zaoszczędzić. Zmniejszyliśmy ilość etatów o palaczy i zastąpiliśmy 

ogrzewanie olejowym. Wkrótce koszty inwestycji się zwrócą. Kupowany olej opałowy 

przekracza wartość węgla i koksu, ale na palaczach są oszczędności. Zyskujemy 

równieŜ na tym, Ŝe mamy laboratorium, swoją aparaturę i robimy badania. 

 

Pan Przewodniczący obrad odczytał projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia 

sprawozdania finansowego samodzielnego Samorządowego Zakładu Opieki 

Zdrowotnej w Strawczynie za rok 2004. 

 

Projekt uchwały przegłosowano: 

                                                  - za – 12, 

   - przeciw – 0, 

                                                  - wstrzymało się – 2. 

Głosowało 14 Radnych. Większością głosów „za”, przy 2 „wstrzymujących się” 

Uchwałę Nr XXIV/222/05 podjęto. 

 

Ad. 9. 

 Stanowisko Rady Gminy w sprawie rozbudowy Ośrodka Zdrowia  

w Strawczynie. 

 

Pan Przewodniczący obrad poinformował – wpłynęły pisma, aby wrócić do w/w 

sprawy: 

- od Pana Wójta znak: BS-0055/2/05 z dnia 09.02.2005 r. i znak: BS-0055/4/05 z dnia 

04.03.2005 r., 

- od mieszkańców wsi Strawczyn z dnia 01.03.2005 r. podpisane przez 112 osób, 

(pisma w zał.). 
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Temat ten był omawiany szczegółowo na wspólnym posiedzeniu Komisji 

Samorządowej z Komisją BudŜetu i Inwestycji, uczestniczyli w nim Kierownik 

SZOZ–u i przedstawiciele Rady Społecznej SZOZ. Zapadły konkretne ustalenia  

i wnioski. Proszę Przewodniczącego Komisji o przedstawienie ich. Następnie 

rozpoczniemy dyskusję. 

 

Pan Włodzimierz Szczepański – Przewodniczący Komisji Samorządowej – na 

wspólnym posiedzeniu w/w Komisji rozmawialiśmy na temat rozbudowy Ośrodka 

Zdrowia w Strawczynie. KaŜdy z nas jest świadomy, Ŝe podjęta wcześniej decyzja 

dotyczyła nie całkowitego wstrzymania, ale chwilowego wstrzymania rozbudowy 

Ośrodka ze względu na ogólną sytuację słuŜby zdrowia w kraju. Pan Doktor wyjaśnił 

nam niektóre sprawy. Były pytania i wnioski odnośnie własności budynku i działki, 

które były przekazane dla SZOZ–u. Kto jest właścicielem? - taki był wniosek 

połączonych Komisji. Sprawy rozbudowy nie głosowaliśmy, kaŜdy wyrazi swoją 

opinię na Sesji. 

 

Pan Przewodniczący obrad odczytał opinię Radcy Prawnego w sprawie wyjaśnienia 

własności budynku samodzielnego Samorządowego Zakładu Opieki Zdrowotnej  

w Strawczynie wraz z mieniem i gruntem (opinia w zał.).  

 

Pani Dorota Zachariasz – Radna – zwróciła się z zapytaniem – czy wielkość działki 

przekazanej wg inwentaryzacji dla SZOZ–u zgadza się z pierwszą wartością 

przytoczoną przez Radcę Prawnego? 

Pan Przewodniczący obrad – są tu wymienione 4 działki o łącznej powierzchni. 

Działka nr 820/1 ma powierzchnię 19 arów i została przekazana. 

Pan Grzegorz Midak – Kierownik SZOZ–u – chciałbym się odnieść do mojego 

wystąpienia do Rady i Przewodniczącego Rady. Mnie „gonią” decyzje Państwowej 

Inspekcji Pracy i Sanepidu dotyczące kilku rzeczy. Gdy dotarła do mnie wiadomość, 

Ŝe Rada nie odrzuciła, tylko przedłuŜyła w czasie, dla mnie powstaje problem. Jestem 

zobligowany terminem do wykonania podjazdów i windy. Termin został przedłuŜony 

do sierpnia tego roku przez Państwową Inspekcję Pracy. JeŜeli tych rzeczy nie 
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wykonam, to rozporządzenie Ministra Zdrowia „mówi”, Ŝe z dniem 01.08.2005 r. 

praktycznie mogę zamknąć tę placówkę, poniewaŜ ona nie odpowiada wymaganiom, 

jakim powinna odpowiadać. Gdy decyzja Rady Gminy została przesunięta w czasie, to 

problem spada na mnie. Nie mam się czym wykazać, aby zwrócić się o przesunięcie  

w czasie do instytucji, które to nakazują. Nie mam teŜ funduszy, winda to jest 

milionowy nakład. Zupełnie niepotrzebny, jeŜeli będzie rozbudowa Ośrodka, 

poniewaŜ wszystko będzie w parterze, wszystko się mija z celem, windy nie potrzeba. 

Podobnie jest z podjazdem, w tej chwili trzeba robić od ulicy Ogrodowej, w nowym 

planie główne wejście do budynku jest od ulicy śeromskiego. Wykonanie teraz 

pojazdu jest bezsensowne. Dlatego napisałem ponaglenie. 

 

Pan Arkadiusz Wilczkowski – Przewodniczący Komisji Rewizyjnej – na wspólnym 

posiedzeniu Komisji Rewizyjnej i Komisji Gospodarki Komunalnej wielkich zmian 

nie wnieśliśmy. Stanowisko podjęte przez Radę Gminy na Sesji w dniu 29.12.2004r. 

podtrzymaliśmy. Uzasadnienie jest następujące: w 2005r. brak środków w budŜecie 

gminy i brak moŜliwości pozyskania środków z zewnątrz. Sytuacja słuŜby zdrowia jest 

niejasna, jak równieŜ sytuacja polityczna i niewiele da się zrobić w tym kierunku. 

Dlatego proponujemy oddalić tę sprawę. 

 

Pani Dorota Zachariasz – Radna – ustawa, którą się Pan Doktor posiłkuje jest 

zawieszona w próŜni, terminy w niej przytoczone 30.06.2005 r., potem 01.08.2005r. ... 

Ta ustawa jest zawieszona, nieobowiązuje, taka była decyzja Sejmu. Gdyby weszła  

w Ŝycie ponad 90% Ośrodków Zdrowia w Polsce zostałoby zamkniętych, taki jest 

faktyczny stan prawny na dzisiaj. 

Pan Grzegorz Midak – Kierownik SZOZ–u odczytał fragment pisma z Sanepidu 

skierowanego do powiatu jędrzejowskiego, informującego, Ŝe: „zakład opieki 

zdrowotnej, który niezrealizował programu, a termin jego realizacji upłynął, albo 

upłynie przed dniem 30.06.2005 r. moŜe prowadzić działalność, nie dłuŜej jednak, niŜ 

do 30.06.2005r.”. Takie pisma przychodzą do placówek. 
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Pan Przewodniczący obrad – Komisje: Gospodarki Komunalnej i Rewizyjna 

wypracowały stanowisko i przedstawiły w formie wniosku. Natomiast Komisja 

Samorządowa z komisją BudŜetu i Inwestycji wnioskowały o opinię prawną. Poddam 

pod głosowanie stanowisko Komisji Rewizyjnej i Gospodarki Komunalnej. 

Pan Włodzimierz Szczepański – Radny – rozbudowa Ośrodka jest konieczna  

i potrzebna. Gdy podejmiemy decyzję o rozbudowie, czy mamy środki, aby zacząć coś 

robić? Jest projekt, ale sytuacja niejasna i nie ma pieniędzy. 

 

Pan Przewodniczący obrad – samo podjęcie decyzji, Ŝe ruszamy nie zmieni sytuacji, 

poniewaŜ nie ma środków. 

Pan Witold Wawrzeńczyk – Radny, – ale to nie wiąŜe się z tym rokiem, to są decyzje, 

które będą wiąŜące w przyszłych latach. 

Środki mogą się pokazać w przyszłym roku lub następnym. Nie moŜna tej sprawy 

lekcewaŜyć, odpychać, co Sesja. Proponuję, aby Rada zajęła konkretne stanowisko  

i składam taki wniosek. 

Pan Stanisław Gaweł – Radny – jaki, proszę przedstawić? 

Pan Witold Wawrzeńczyk – Radny – wniosek jest złoŜony przez Komisje, Ŝeby 

odłoŜyć, to samo było na poprzedniej Sesji – był wniosek, aby odłoŜyć, bo teŜ niejasna 

sytuacja jest. Na kaŜdej Sesji będziemy odkładać, bo niejasna sytuacja jest. W tym 

roku nie zaplanowane są środki w budŜecie na rozbudowę i nie będzie moŜliwości, ale 

przynajmniej nie „zwiąŜe się ręce”... 

 

Pan Przewodniczący obrad – projekt został ukończony, Rada moŜe zmienić swoją 

decyzję na kaŜdej Sesji, gdy pokaŜą się moŜliwości finansowania. Nikt nie jest 

przeciwny rozbudowie. Jeśli będzie konieczność zwołania Sesji nadzwyczajnej, to 

Radni deklarują swój udział. 

Poddaję pod głosowanie wniosek z dwóch Komisji, aby czekać na rozwój sytuacji  

i zostawić rozbudowę wg projektu, który był przedstawiony. Informacja o moŜliwości 

usytuowania apteki teŜ jest jasna. Wszyscy mają wiedzę, Ŝe nie moŜna jej w tej 

rozbudowie umieścić. Co do tego nie ma wątpliwości? 
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Pan Grzegorz Midak – Kierownik SZOZ–u – chciałbym, aby Rada zwróciła uwagę na 

jeszcze jedno. Mówiłem o windzie i podjeździe, Radna Zachariasz mówiła, Ŝe 

rozporządzenie Ministra nie jest przejrzyste i jasne, Ŝe będzie obowiązywało, czy 

będzie rygorystycznie przestrzegane? Trudno jest powiedzieć? JeŜeli w naszym 

przypadku sytuacja odnośnie windy zostanie złagodzona, czy zlikwidowana lub 

Minister zmieni zdanie. Co do niektórych rzeczy on nie zmieni zdania, a uderzą one 

bezpośrednio w naszych pacjentów. Mam na myśli laboratorium, które powinno mieć 

wysokość 3 m. Nie mamy takiego pomieszczenia, jest to prowizoryczne. Jest 

zagroŜone. Nie wszystkie przepisy złagodzi Minister, jeśli złagodzi. A „czepi się” tego 

jak np. windy przedstawiciel Państwowej Inspekcji Pracy. Zamkną nam laboratorium i 

moŜemy wrócić do tego, co było kiedyś. Dla pacjentów będzie utrudnienie, pomijam 

fakt, Ŝe będą większe koszty wykonania badań.  

 

Pan Przewodniczący obrad poddał pod głosowanie wniosek Komisji Rewizyjnej  

i Komisji Gospodarki Komunalnej: 

                                                  - za – 11, 

   - przeciw – 0, 

                                                  - wstrzymało się – 2. 

Głosowało 13 Radnych. Większością głosów „za”, przy 2 „wstrzymujących się” 

wniosek przyjęto. 

 

Ad. 10. 

 Stanowisko Radnych w sprawie opracowania kodeksu etyki radnego. 

 

Pan Przewodniczący obrad – opracowanie kodeksu etyki Radnego wynika  

z przystąpienia Gminy do akcji społecznej „Przejrzysta Polska”. Powołałem zespół do 

opracowania kodeksu, w skład zespołu wchodzą ochotnicy: członkowie Komisji 

Statutowej i Pani Dorota Zachariasz. Zachęcam pozostałych Radnych do współpracy. 
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Pan Stanisław Gaweł – Radny – jako członek zespołu ds. opracowania kodeksu etyki 

zachęcił do udziału w pracach zespołu zarówno Radnych, jak i Sołtysów. W Urzędzie 

Gminy są dwie ksiąŜki pt. „Etyczne aspekty działalności samorządu terytorialnego”. 

Przedstawił znaczenie słów „kodeks etyczny”.  

Poinformował - kodeksy takie mają juŜ inne zawody: lekarze i nauczyciele. Rada nie 

ma moŜliwości karania Radnych za nieprzestrzeganie zasad w nich zawartych. 

Opracujemy projekt kodeksu, doręczymy Radnym, aby mogli wnieść swoje uwagi. 

Nie będzie przyjmowany w formie uchwały, będzie odnotowanie faktu w protokóle  

z Sesji. Ile będzie wynosić koszt udziału w akcji? 

 

Pan Przewodniczący obrad – kodeks etyki radnego nie zawiera przepisów prawa. Rada 

sama narzuci obyczaj. JeŜeli chodzi o realizację wszystkich zadań akcji społecznej, to 

koszt będzie znaczny. 

Pani ElŜbieta Chłodnicka – Sekretarz Gminy – jeŜeli nie będziemy korzystać  

z pomocy ekspertów, którzy juŜ deklarują swoją pomoc odpłatnie, koszt nie będzie 

duŜy. Chcą to zrobić za nas. 

 

Przegłosowano wniosek o opracowanie kodeksu etyki radnego Gminy Strawczyn: 

                                                  - za – 14, 

   - przeciw – 0, 

                                                  - wstrzymało się – 0. 

Głosowało 14 Radnych. Wniosek przyjęto jednogłośnie. 

 

Ad. 11. 

 Pani ElŜbieta Chłodnicka – Sekretarz Gminy poinformowała – w dniu 

18.03.2005r. uczestniczyłam w spotkaniu w Urzędzie Gminy w Łagowie, gdzie 

zostały omówione pierwsze dwa zadania obligatoryjne: zasada przejrzystości i zasada 

braku tolerancji dla korupcji. Organizatorzy akcji poprosili Urzędy o wprowadzenie 

dodatkowego zadania w zakresie monitoringu uzasadniając to tym, Ŝe w programie 

pilotaŜowym pominięto to zadanie i proponują jego realizację oraz utworzenie 

dodatkowego zespołu monitorującego realizację całego programu. Do monitorowania 
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proponują włączenie przedstawicieli organizacji pozarządowych, w przypadku, gdy na 

terenie gminy nie działają takie organizacje – zaprosić do współpracy przedstawicieli 

Rad Sołeckich. Pierwsze spotkanie powinno się odbyć do 15.04.2005 r., kolejne do 

30.06.2005 r. Pierwszym zadaniem zespołu będzie ocena wybranych do realizacji 

zadań fakultatywnych poprzez wypełnienie ankiet. W dniu 23.03.2005 r. odbyło się 

pierwsze spotkanie zespołu koordynującego realizację programu. Opracowywany jest 

harmonogram pracy zespołu. Pan Wójt podpisał 4 zarządzenia w sprawie powołania 

zespołów zadaniowych. Kolejne są przygotowywane. 

Ustaliliśmy, Ŝe do 31.07.2005 r. z zadań obligatoryjnych będą wykonane: 

- opracowanie opisu usług świadczonych w samorządzie, 

- wypracowanie i wdroŜenie kodeksu etyki pracowników Urzędu, 

- prowadzenie procedury naboru na kaŜdy wakat w Urzędzie, w tym wymóg konkursu 

na stanowiska kierownicze. 

Termin monitorowania tych zadań jest do 30.09.2005r., ale zrobimy to wcześniej, aby 

mieć więcej czasu na raportowanie i ocenę. 

Do 31.10.2005 r. zostaną wykonane koleje 2 zadania obligatoryjne: 

- opracowanie i wdroŜenie programu współpracy z organizacjami pozarządowymi, 

- upublicznienie materiałów przybliŜających mieszkańcom istniejącą strategię rozwoju 

Gminy i plan rozwoju lokalnego 

Do 15.12.2005 r. Urząd przygotuje ksiąŜeczkę Informator budŜetowy pt. „Skąd mamy 

pieniądze i na co je przeznaczamy?” 

W 4 zadaniu – przewidywalności był temat: stworzenie strategii rozwoju gminy. 

PoniewaŜ większość gmin ma strategie opracowane, zadanie to zostało zmienione na 

upublicznienie strategii.  

W dniu 30.03.2005r. zespół koordynujący miał pierwsze spotkanie z pracownikami 

Urzędu i kierownikami jednostek organizacyjnych gminy, na którym zostały 

omówione zadania i sposób ich realizacji. 

W zasadzie III partycypacja społeczna, mamy w ramach realizacji zadania 

dodatkowego: wprowadzenie do edukacji szkolnej zajęć dla dzieci z zakresu etyki 

społecznej. Zgłosiliśmy chęć współorganizowania warsztatów metodycznych dla 
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nauczycieli, pracowników GOK–u i Urzędu Gminy, łącznie 26 osób. Warsztaty będą 

bezpłatne i będą trwały 5 godzin.  

Wraz z zadaniami obligatoryjnymi będą realizowane zadania dodatkowe. Są juŜ 

przygotowane projekty zarządzeń Wójta. 

W dniu 08.04.2005 r. odbędzie się kolejne spotkanie w Łagowie w celu omówienia 2 

następnych zasad.  

Przedstawiła składy zespołów do realizacji poszczególnych zadań. 

 

Ad. 12. 

 Pani Zdzisława Adamczyk - Kierownik Referatu Infrastruktury Technicznej – 

udzieliła wyjaśnień na zapytanie Pana Madeja – Radnego – odnośnie składania 

wniosków o dofinansowanie w ramach Sektorowego Programu Operacyjnego na 

działanie Odnowa Wsi i Ochrona Dziedzictwa Kulturowego, ofinansowanie na 1 wieś 

wynosi do 450.000 zł i 80% wartości zadania. KaŜda gmina moŜe złoŜyć wnioski 

tylko na dwa zadania, aby wszystkie gminy miały jednakowe szanse. W budŜecie 

gminy mamy mało środków, podjęta została decyzja, Ŝe wystąpimy z wnioskami na 

dofinansowanie 2 zadań: 

- modernizację i wyposaŜenie świetlicy wraz z zagospodarowaniem terenu wokół 

świetlicy i pobliskiego źródełka w Oblęgorze, 

- modernizację i wyposaŜenie świetlicy wraz z zagospodarowaniem terenu wokół 

świetlicy w Strawczynku. 

Całkowity koszt zadania w Oblęgorze wynosi 560.000 zł, a w Strawczynku  

562.000 zł. Biorąc pod uwagę, Ŝe dofinansowanie 1 zadania wynosi do 450.000 zł 

maksymalnie, nasz udział wyniesie 110.000 zł i 112.000 zł. Chcieliśmy skorzystać,  

z jak największej pomocy. Na naradzie dotyczącej realizacji Sektorowego Programu 

Operacyjnego, informowano nas, Ŝe w następnych latach będą uruchamiane nowe 

środki, jeszcze większe. Będziemy mogli wystąpić z wnioskami na pozostałe 2 

zadania: Strawczyn i Promnik. 

 

Pan Sławomir Madej – Radny – nie satysfakcjonuje mnie ta odpowiedź. Pani 

wyjaśniła mi sprawę szczegółowo, ale ciągnie się ona kilka lat. Najpierw był 
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SAPARD, który nie wszedł, teraz ten program – teŜ nie wejdzie. Ja nie mam 

pewności, czy do następnego programu, jaki będzie – wejdzie? Gdybym miał 

pewność, Ŝe pójdzie do kolejnego programu, będzie większe dofinansowanie, być 

moŜe koszt inwestycji będzie większy. Ja wszystko rozumiem, jestem cierpliwy, ale to 

bardzo długo trwa i dla mnie jest niezrozumiałe, dlaczego tak długo? W momencie, 

kiedy były podejmowane uchwały na zebraniach wiejskich, to była jasność, Ŝe ma być 

ograniczona liczba zadań i podejmujemy uchwały dla tych miejscowości, na jakie nas 

stać, a nie uchwały, które do niczego nie będą nam potrzebne. Bardzo bym chciał, 

Ŝebym miał sprecyzowaną odpowiedź na piśmie – dlaczego nie Promnik? Ja nie 

mówię – dlaczego tamte wsie? 

Pani Dorota Zachariasz – Radna – dlaczego teŜ nie Strawczyn? Jakie były kryteria, 

skoro dotyczyły tej samej wartości zadania? Te same wartości dotyczyły Promnika  

i Strawczyna. Rozumiem, Ŝe nie mieszała tymi losami tajemnicza ręka, ale nie bardzo 

to rozumiem. Albo się nie występuje i nie robi ludziom nadziei i mierzy się siły na 

zamiary, a nie odwrotnie – stara zasada. Będziemy czekać cierpliwie, tylko, Ŝe 

obiecuje się, obiecuje. 

  

Pani ElŜbieta Chłodnicka – Sekretarz Gminy poinformowała, o poprawę drogi 

Korczyn w kierunku Łośnia zostanie skierowane pismo do Powiatowego Zarządu 

Dróg. 

 

Pani Zdzisława Adamczyk - Kierownik Referatu Infrastruktury Technicznej – 

odnośnie pytania Pani Zachariasz – dlaczego nie Strawczyn? Była jeszcze jedna 

przeszkoda – trzeba, mieć pozwolenie na budowę, chodziło o oświetlenie uliczne. 

Oprócz tego, Ŝe gmina musi mieć pieniądze, wyłoŜyć 100% na zadanie i pozwolenie 

na budowę oświetlenia ulicznego. W tej chwili je załatwiamy, ale to potrwa w czasie. 

Trzeba przedłoŜyć dokument, Ŝe jest pozwolenie.  

Pani Dorota Zachariasz – Radna – jak jest ze zgodą mieszkańców, czy są juŜ 

prowadzone rozmowy? 

Pani Zdzisława Adamczyk - Kierownik Referatu Infrastruktury Technicznej – jeszcze 

nie ma, będziemy chodzić i uzgadniać, wspólnie z Panią Sołtys. 
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Pani Dorota Zachariasz – Radna – najpierw się robi projekt nie pytając o zgodę 

zainteresowanych. 

 

 Pan Przewodniczący obrad przypomniał Radnym, Ŝe w dniu 30.04.2005 r. 

upływa termin składania oświadczeń majątkowych. 

 

Ad. 13. 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad, Pan Przewodniczący Rady Gminy 

zamknął XXIV Sesję, która rozpoczęła się, o godz. 930, a zakończyła o godz. 1250. 

 

 

 

Protokołowała:  Sekretarz obrad:   Przewodniczący obrad: 

 

Małgorzata Woźniak mgr Arkadiusz Wilczkowski Wiesław Piotrowski 

 
 
 


